

## Booking

- Up to 10% cashback on accommodation bookings is available to meem Credit card holders from 1 November 2022 to 31 December 2023.
- To avail of the promo, offer, visit [www.booking.com/10visacemea](http://www.booking.com/10visacemea) (the "Offer Landing Page") and proceed with the following steps:
  - Sign up or log in to a registered **Booking.com** account.
  - Search for the accommodation and travel dates. Only properties labelled with a 'cashback badge' are eligible.
  - Choose the preferred accommodation and room type to see the rate and estimated cashback value.
  - Use an eligible meem Credit to complete the booking.
  - Tick the checkbox on Payment Page to enable cashback to the eligible meem Credit Card.
  - Use an eligible meem Credit card to pay at the accommodation.
    - Taxes and other fees and charges may not be considered for the calculation of the final cashback. The final cashback is subject to the exchange rate.
    - The cashback will be credited at least 64 business days after completion of stay in the accommodation to the meem Credit card holders.
    - Accommodations that do not accept credit cards are not eligible for the offer.
    - The offer is subject to terms and conditions of **Booking.com**. In case of dispute, the decision of **Booking.com** and Visa shall be final.
    - All conditions of the promotion must be met at the time the booking is made; retroactive claims are not allowed.
    - Cashback will be granted only to the user who made the booking and completed their stay.
    - These terms are to be read together with the complete conditions of use [here](https://www.booking.com/content/contact-us.htm) and any other terms that apply to your trip [here](https://www.booking.com/content/contact-us.htm). In the event of an inconsistency or discrepancy about the contents of these summarized conditions of use then the complete conditions of use, to the extent permitted by law, shall apply, prevail, and be conclusive. For inquiries and concerns about the offer, you may call **Booking.com** Customer Service at <https://www.booking.com/content/contact-us.htm>

- استرداد نقدي يصل إلى 10% على حجوزات الإقامة متاح لحاملي بطاقات ميم الائتمانية من 1 نوفمبر 2022 إلى 31 ديسمبر 2023.
- للاستفادة من العرض، العرض، قم بزيارة [www.booking.com/10visacemea](http://www.booking.com/10visacemea) وتابع الخطوات التالية:
  - قم بالتسجيل أو تسجيل الدخول إلى حساب **Booking.com** مسجل.
  - ابحث عن مواعيد الإقامة والسفر. فقط العقارات التي تحمل "شارة استرداد نقدي" مؤهلة.
  - اختر مكان الإقامة المفضل ونوع الغرفة لمعرفة السعر وقيمة الاسترداد النقدي المقدر.
  - استخدم رصيد ميم المؤهل لإكمال الحجز.
  - ضع علامة في خانة الاختيار في صفحة الدفع لتمكين الاسترداد النقدي إلى بطاقة ميم الائتمانية المؤهلة.
  - استخدام بطاقة ميم الائتمانية المؤهلة للدفع في مكان الإقامة.
    - لن يتم حساب رسوم الضرائب وغيرها من الرسوم لحساب الاسترداد النقدي النهائي. يخضع الاسترداد النقدي النهائي لسعر الصرف.
    - سيتم إضافة الاسترداد النقدي بعد 64 يوم عمل على الأقل من الانتهاء من الإقامة في مكان الإقامة إلى حاملي بطاقات ميم الائتمانية.
    - أماكن الإقامة التي لا تقبل بطاقات الائتمان غير مؤهلة للعرض.
    - يخضع العرض لشروط وأحكام **Booking.com** في حالة النزاع يكون قرار **Booking.com** وفيما النهائي.
    - يجب استيفاء جميع شروط العرض في وقت إجراء الحجز؛ لا يسمح بالمطالبات بأثر رجعي.
    - سيتم منح الاسترداد النقدي فقط للمستخدم الذي قام بالحجز وأكمل إقامته.
    - يجب قراءة هذه الشروط بجانب شروط الاستخدام الكاملة من [هنا](https://www.booking.com/content/contact-us.htm) وأي شروط أخرى تنطبق على رحلتك ستجدها [هنا](https://www.booking.com/content/contact-us.htm). في حالة وجود عدم اتساق أو تناقض حول محتويات شروط الاستخدام الموجزة هذه، فإن شروط الاستخدام الكاملة، إلى الحد الذي يسمح به القانون، تنطبق وتُسود وتكون حاسمة. للاستفسارات والمخاوف بشأن العرض، يمكنك الاتصال بخدمة عملاء **Booking.com** على <https://www.booking.com/content/contact-us.htm>

### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
Licensed with number: 2007  
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)  
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي